

## Referat, Langrennskomiteen Troms Skikrets

**Teamsmøte, 2.april 2024 kl.20:00**

**Til stede:** Rune Tøllefsen, Johannes Andberg Stenersen, Tove Amundsen Fuglem, Roger Ness, Birgitte Gustavsén

**Referent:** Hanne Kristine Kroken

---

### **Aldersbestemt**

KHUS – Løperne var veldig fornøyd. Opplegget rundt årets arrangement var ikke godt nok. Ledere fra Troms har sendt skriftlig tilbakemelding til NSF. LK tar med tilbakemelding til vårmøte NSF. Arrangementet er svært viktig for aldersgruppen, og bør videreføres.

### **Junior**

God tilbakemelding fra løpere og ledere etter siste NC-helg. Det ble gjennomført endring av støtteapparat kort tid før avreise. Takknemlig for tilpasningsdyktige foresatte.

Oppsummering av Jr.NM – det løste seg på en grei måte, til tross dårlig service på hotellet. Måtte ordne mat utenom hotellet. Dette må NSF langrenn få tilbakemelding på, hotellavtalene overholdes ikke. LK Troms tar med tilbakemeldingen til vårmøte. Samlingsplan – Tilbakemeldingene på endring av dato for august samling og liten interesse og skepsis for Tromsø-samling gjør at Bardufoss holdes som samlingssted for junior denne høsten.

Rune booker Andørja 7.-10.august 2025 og 2026, skjer asap.

### **Senior**

Spørreundersøkelse er sendt ut og mottatt av alle løpere (ELON, TSNN, løpere utenfor Team). Svar fra løpere utenom team er generelt ok. De er fornøyd med å få være med på samling og smøreopplegget. De er mindre fornøyd med at opplegget ble presentert for sent, og få har benyttet seg av trenerressursen. Informasjonsflyten på forhold rundt samlinger og reiser har enormt forbedringspotensialer. LK tar med seg tilbakemeldingene inn i planlegging av neste sesong.

Tilbud for senior utenfor lag må lages i skriftlig format. Rune, Johannes og HK tar et møte og laget et utkast som presenteres for styringsgruppen før publisering.

## Terminliste

Roger presenterte observasjoner og momenter for videre arbeid med terminlisten. Arbeid med terminliste blir et av hovedpunktene på vårmøtet i Troms.

«Faktiske» forhold:

- Lav deltakelse på mange renn (f eks KM)
- Bra deltakelse i en del sonerenn
- Mange deltakere i Norges-cup junior
- Kollisjoner med nasjonale renn
- Begrensede muligheter til å arrangere renn for «alle» aldergrupper pga nasjonale renn
- Få utøvere i enkelte årganger i ungdomsklassene

Momenter av betydning?

- På etterskudd med å fastsette endelig terminliste
- Avvik på begge KM (hhv stafett og turrenn)
- Tilpasninger nasjonale renn (distanser, type arrangement og hvor)
- Arrangører og ledere lokale renn (opptatt med nasjonale renn)
- Utfordringer med å få arrangører sonerenn
- Har vi en overordnet plan?
- Overnattingspriser i Tromsø
- Oppdateringer i «uoffisiell» terminliste og iSonen
- Kommunikasjon ut til klubber og utøvere
- Innhold i det enkelte arrangement (aktivitet/stilart/distanser/sosialt)

øvrig:

- Forenkle uttak til stafetter gjennom tydelig markerte uttaksrenn  
. Samme distanser for aldersgruppene på uttaksrenn  
. Uttaksrenn i kretsen mer tellende enn NC, for å øke deltakelse lokalt
- Turrenn-cup eller annet system. Turrenn er kretsens viktigste inntektskilde.
- Rulleskirenn - Lite engasjement og dårligere deltakelse enn noen gang. LK foreslår å begrense til testløp-modell på samlinger. Sak til vårmøte.
- Distanser/FIS-løyper – På tide med endringer der jenter 15 år ikke skal gå samme FIS-løype/motbakkeløype som menn senior.

## KM-reglement

Roger presenterte utkast til KM-reglement basert på Akershus skikrets. LK er enig i innholdet.

KM-reglementet skal tre i kraft fom sesongen 24/25. Innspill skal hentes inn fra klubber og deltakere før vårmøte.

## SNN-cup

SNN er klar på at henger/målbue skal være synlig på SNN-cup. For kommende sesong er LK klar på at det er neste arrangør sitt ansvar å få fraktet hengerer direkte

etter gjennomført arrangement. Det må være nok startnummer til at henger kan sendes uten at brukte nummer er med.

HK og LK-representant har invitert seg til møte med kontaktperson i SNN for avklaringer rundt SNN-cup.

## **NNM**

LK-leder holder tale under åpningsseremoni.

## **Vårmøte**

Gjennomføres 25.mai på Bardufosstun.

LK møter fredag 24.mai. Innhold bestemmes etter beslutninger fra styremøte 8.april.

HK bestiller overnatting.

## **Neste møte 6.mai**

- Fordele oppgaver til vårmøte. HK fordeler og sender ut PP til LK.
- Vurdering og status tiltaksplan.
- Sende ut KM-reglement for innspill.

*Møte hevet 22:14*